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Protokół V/2015 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie  

z dnia 25 lutego 2015 roku 
 
 
Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. Powitał wszystkich 
zebranych, na sekretarza obrad zaproponował radną Anetę Konieczną – wyraziła zgodę. 
Głosowanie. 
„za” – 13 radnych 
„wstrzymujący się” – 1 radny 
Stwierdził że zgodnie z listą obecności na posiedzeniu obecnych jest 14 radnych. 
Przedstawił proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku Obra. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów. 
8. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania przemocy rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015 – 2020. 
9. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 

10. Uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy do Lokalnej Organizacji Turystycznej 

Ziemi Jędrzejowskiej. 
12. Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sędziszów do rady nadzorczej 

Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. 
13. Uzupełnienie składu Kapituły Honorowej ds. nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Sędziszów”. 
14. Sprawozdanie za rok 2014 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego, w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Gminę Sędziszów. 

15. Sprawozdanie z wyborów do organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
 
Radny Jan Strzelec 
- wniosek co do pkt. 10 porządku obrad – uchwała w sprawie zmian w budżecie. Szanowna Rado 
jesteśmy po uchwaleniu budżetu, a tutaj są duże zmiany Panie Burmistrzu ja uważam, po przetargu 
na drogi brakuje nam pieniędzy, robimy zadania które mogłyby być wykonane a ktoś zapomniał to nie 
powinni otrzymywać tych pieniędzy. To są zadania które mogą zaczekać. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- to co proponuje radny Jan Strzelec to jest burzenie normalnej pracy samorządu, taka jaka była przez 
12 lat mojej pracy, nasza gmina – według oceny zewnętrznej osiągnęła znakomite rezultaty pod 
względem rozwoju cywilizacyjnego. Nasza gmina chce rozwiązywać problemy ludzkie. Podziwiam 
radnego Jana Strzelca że w każdym temacie jest największym ekspertem, ma takie prawo. W każdym 
działaniu potrzeba pokory, może nie w każdym wymiarze, drzewka, malowanie na stadionie – setki 
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uczestników w skali roku i tak musimy remontować żeby nam się nie rozleciało. Co my chcemy zdjąć. 
Myśmy dopiero mieszkania od PKP przejęli – postępowanie egzekucyjne od mieszkańców. Zarząd OSP 
o opłatę za usługę internetową, OSP Krzcięcice – drzwi garażowe. Koszty pokrycia uczestnictwa dzieci 
w Przedszkolach ościennych gmin bo będą odsetki. Zakup nagród w konkursie na segregowanie 
odpadów gdzie dofinansowanie wyniesie 50% poniesionych przez nas kosztów tj. 12.500 / 12.500. 
Zakup sadzonek – mamy obowiązek, może powinien rosnąć wcześniej, przekonywaliśmy aby był to 
teren inwestycyjny ale się nie udało. Będzie to osłonięcie składowiska. 
 
Radny Jan Strzelec 
- las był wyłączny. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- radny proponuje aby to zdjąć. Jest 3.000 zł na porządkowanie rzeki na PZW (z rozliczeniem), 
budowa ogrodzenia placu zabaw przy ul. Klonowej – temat był omawiany, wyszedł udział z CIT 
większy więc są pieniądze do podzielenia. Polityka senioralna w skali całej gminy. OSiR malowanie 
ogrodzenia stadionu – to pieniądze tylko na materiały. Społecznie jest to utrzymywane mimo że leży 
w rękach gminy. To są te pieniądze. Odnośnie dróg – unieważniono pierwszy przetarg na drogi bo 
cena przewyższała kwotę przez nas przeznaczoną. Jest dobry gospodarz to najpierw zabezpiecza 
środki. Tam gdzie drogi wewnętrzna jest wielka szansa na 65% dofinansowania dla tych dróg. 
Poczekajmy wtedy każda 1 zł da ok. 1,45 zł zewnętrznych. Proszę o zrozumienie i żeby nie zdejmować 
tego punktu. 
 
Radny Nikodem Jawor 
-  Panie Burmistrzu został wywołany temat lasu, kto go będzie sadził? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- rozmawiałem z dyrektorami Gimnazjum i Liceum, zadeklarowali że pomogą w sadzeniu lasu jako 
Dzień Przyrody. My wyoramy i damy sadzonki. 
 
Radny Nikodem Jawor 
- 60.000 sadzonek trzeba zasadzić . jeżeli najęto by firmę to koszt byłby 2.000 zł od hektara. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- pożyczymy sprzęt i szkoły pomogą. 
 
Radny Nikodem Jawor 
- samo oranie kosztuje 2.000 zł. 
 
Radny Jan Strzelec 
- Panie Burmistrzu wypraszam sobie że jestem anty i ekspertem i inne, chodzi o dyscyplinę 
budżetową. Jaka jest procedura uchwalania budżetu. Ogrodzenie powinno być już zrobione. Dlaczego 
nagrody nie są ujęte w budżecie skoro od kilku lat organizowany jest konkurs. OSiR – mógł dyrektor 
złożyć zapotrzebowanie do budżetu. Ja chodzę po ziemi twardo. Staram się wykonywać swój 
obowiązek. 
 
Radny Marek Żelezik 
- w interpelacjach wprowadził trzy wyprowadzone wnioski. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- później – w interpelacjach. Proszę Radnego J. Strzelca o sformułowanie wniosku. 
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Radny Jan Strzelec 
WNIOSEK FORMALNY 
Wnoszę o zdjęcie pkt.10 z porządku obrad z wyłączeniem 10.000 zł które musimy przeznaczyć na las, 
a resztę pieniędzy proponuję przekazać na drogi. 
Trzeba dopracować pkt.10 i przepracować na komisjach, przygotować na następną sesję. Dostaliśmy 
materiały w ostatniej chwili. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- bardzo proszę wysoką radę żebyśmy własne ambicje zostawili na rzecz dobra samorządu. u nas jest 
dyscyplina budżetowa na wysokim poziomie. Proszę o rozważenie, co my przepracujemy ale to wróci 
do tego samego.  
 
Głosowanie. 
„za” – 10 
„przeciw” – 3 
„wstrzymało się” – 1 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- proszę o wprowadzenie dwóch uchwał do porządku obrad, dotyczą przejęcia od PKP. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
-  przedstawił tytuły uchwał:  

∗ Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie i nieodpłatne przejęcie od  PKP S.A. 
prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

∗ Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu. 
zapytał Kto za wprowadzeniem tych 2 uchwał do porządku obrad jako pkt. 16 i 17? 

 
Głosowanie. 
„za” – 13 
 „wstrzymało się” – 1 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- przedstawił porządek obrad po uwzględnieniu zgłoszonych wniosków. 
 
Głosowanie. 
„za” – 14 
 
Ad.4.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie. 
„za” – 14 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- zapraszam dla ustępujących sołtysów. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- pragniemy podziękować za pełnienie funkcji Przewodniczącego Zarządu Osiedla i Sołtysów. 
Wręczono podziękowania dla obecnych. 
 
Ad.5. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- proszę o przedstawienie sprawozdania z działalności. 
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Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.  
Znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- czy są pytania do informacji. 
 
Radny Jan Strzelec 
- jaką różnicą przetarg się nie domknął? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- ok. 300.000 zł. 
 
Radny Zdzisław Konieczny 
- Agencja Nieruchomości Rolnych przekazuje w Klimontowie działkę ok. 30 arów, gdzie się znajduje i 
jakie jej przeznaczenie? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- to jest 30 arów w Klimontówku, to procedura trwała bardzo długo. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- porządkujemy mienie wiejskie. 
 
Ad.6. 
Radny Nikodem Jawor 

1. Zgłaszam po raz któryś – prosimy aby zebrać pobocze na drodze Zielonki do Sielca, nie ma 
rowów, woda płynie drogą. 

2. Czyścić rowy w Zielonkach – droga powiatowa. 
3. Kto blokuje aby był przystanek koło mostu w Boleścicach. Wczoraj kierowca nie chciał się 

zatrzymać. Jest walka między kierowcami. Po raz któryś zgłaszam. Panie Burmistrzu tam jest 
zakręt ale przecie jest dobra widoczność. 

 
Radny Marek Żelezik 

1. Swaryszów – udrożnienie rowu i przepustu na drodze powiatowej, p. Sekretarz podjęła ten 
temat. Przez roztopy śniegu wszystka woda z pól płynie koło p. Siwka i wpadała na 
gospodarstwo Wieczorków. 

2. Dół po bobrach na łące zasypać i wyrównać. 
3.  Marianów – przed domem posesja nr 28 w nowym asfalcie dziura i się powiększa – 

Kornalscy. 
4. Przy śmietniku na drodze od Marianowa do Tarnawy zebrać pobocza. 
5. Koło wysypiska śmieci  usunąć krzewy. 
6. Marianów – od strony Nowej Wsi rosną krzewy – trzeba usunąć. 
7. Odnośnie moich interpelacji, czy zostały przekazane do powiatu i z jakim skutkiem? 
8. Komisja Rewizyjna obradowała trzy krotnie. Przedstawił wnioski z prac komisji skierowane do 

p. Burmistrza - odczytał treść wniosków i omówił je szczegółowo. 
 
Radny Jan Strzelec 

1. Droga powiatowa Przełaj koło Wieczorka – droga się rozeszła. Mam pismo z BRI p. Kot z 
2012r i do tej pory stoimy w miejscu. Przekazał to pismo dla p. Burmistrza i p. Sekretarz. 
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Radny Rafał Dębicki 
1. Punkty składania odpadów na Osiedlu Na Skarpie czy jest możliwość chodzi o zrobienie placy 

4 x 4 m ogrodzonych krawężnikiem, kontenery tona w błocie. Mieszkańcy sami sprzątają 
wokół nich. 

2. Czy można zwiększyć ilość kontenerów na plastiki na uliczkach domków jednorodzinnych? 
 
Radny Dariusz Juszczyk 

1. Prośba o wykonanie odwodnienia na ul. Spółdzielczej koło hotelu, robi się zakole wodne. 
2. Naprawa chodnika na wiadukcie, na łączniku od strony Sefako załamała się kostka. 

 
Radny Jan Wiencek 

1. Ulica Zielona pierwsza przecznica od ul. Zielonej. 
2. Ulica Zielona – wąski chodnik przy skwerku, usunąć zakrzaczenia lub wystąpić o ich usunięcie 

do właściciela. 
3. Obok bloków nr 15, 16 droga obok, żeby wzmocnić zakręt bo łamią asfalt. 
4. Ul. Rajska – remont odnogi na ul. Dworcową, łaty wyleciały –m trzeba poprawić 

gwarancyjnie. 
5. Droga od ul. Rajskiej do wjazdu / wyjazdu  ul. Klonowa – między ogródkami działkowymi , 

gałęzie wychodzą na drogę. 
6. Strzałka elektryczna przy ul. 1000-lecia jest urywana, wysepki są zrobione za duże, 

ewentualnie coś zmienić odnośnie ruchu dużych aut – autobusów. 
 
Radny Zbigniew Gładki 

1. Prośba o pozyskanie środków na remont świetlicy wiejskiej Sosnowiec. Estetyka i mieszkańcy 
wymagają tego. 

2. Pawłowice – wycinka zakrzaczeń przy drodze powiatowej tzw. Byłych stawach. 
3. Pawłowice – tzw. Kolendrów remont drogi  do p. Piotrowskiego. 
4. Łowinia – proszę o informację dlaczego na drodze powiatowej zostały zdjęte znaki 

ograniczenia tonażu. 
5. Łowinia – proszę zwrócić się do właścicieli drzew o wycinkę i podcinkę drzew 

uniemożliwiających swobodny dojazd do pól. Dojeżdżają inną drogą bo tędy są utrudnienia. 
 
Radny Zbigniew Adamski 

1. Kratka ściekowa na ul. Polnej jest obniżona, druga kratka ściekowa za mostem przy Kościele i 
naprawa chodników. 

2. Ciągnąć dalej chodnik na ul. Sportowej, kiedyś z PKP wywozili podkłady i poniszczyli. 
3. Ul. Klonowa – wprowadzić do systematycznego sprzątania tak jak ul. Dworcowa. 
4. Ul. Gniewięcińskla – o usunięcie topól. 
5. Ul. Dworcowa – ul. Wodzisławska koło ZOL podciąć drzewa. 
6. Ul. Jędrzejowska u p. Jabłońskiej wyciąć 1 świerk. 
7. Ul. Jędrzejowska – jest to zgarbienie, prosimy o jego usunięcie bo jeżdżą duże samochody i 

jest strasznie głośno jak przez to w nocy przejeżdżają. 
 
Ad.7. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w 
drodze inkasa oraz określenia inkasentów. 
- przekazał głoś p. Hudyka. 
 
Pani Barbara Hudyka Kierownik Ref. Podatków i Opłat 
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- w miesiącach styczeń i luty odbyły się zebrania na których zostali wybrani sołtysi i przewodniczący 
zarządów osiedli. W projekcie uchwały jest wykaz inkasentów dla poszczególnych sołectw proszę 
uwzględnić  zmianę w Osiedlu Rynek z Barbary Maczkiewicz na Paweł Maczkiewicz. 
 
Radny Marek Żelezik 
- skoro ktoś tam był wybrany to jak my możemy zmienić? 
 
Pani Barbara Hudyka Kierownik Ref. Podatków i Opłat 
- sołtys zostaje, inkasentami mogą być także inne osoby. Zdarzały się już wcześniej takie przypadki. 
- odczytała treść uchwały. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- po przyjęciu uchwały o inkasentach proszę o pójście do referatu podatków po dokumenty związane 
z pełnieniem tej funkcji. Jako sołtysi macie dostęp do zbioru danych osobowych więc upoważnienie o 
ochronie danych osobowych,  macie dostęp do dokumentów  związanych z tajemnica skarbową. 
Deklaracja odpowiedzialności materialnej za materiały związane z praca sołtysa. Państwo stajecie się 
funkcjo0nariuszami publicznymi, więc wasze adresy, numery telefonów będą umieszczone na stronie 
BIP urzędu. 
 
Radny Jan Strzelec 
- zapytał co w przypadku gdy przyjmiemy fałszywego pieniądza? 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- mieliście Państwo testery. 
 
Radny Jan Strzelec 
- ja nie mam. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- do tej pory nie mieliśmy takiego zdarzenia. 
 
Radny Jan Strzelec 
- jedna Pani sołtys ma dwa sołectwa, czy coś można by jej dołożyć. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- Pani sołtys otrzyma inkasa z dwóch sołectw. W każdym z nich jest inny procent prowizji. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- trzeba przeanalizować i dopiero wtedy trzeba przyjrzeć się uchwale. U nas  jest zróżnicowanie 
procentowe od danego sołectwa. Jest procentowo pomiędzy 7 a 12%. 
 
Radny Nikodem Jawor 
- Pani Sekretarz pyta o tajemnicę. Jak sołtys ma postąpić gdy ma 3 – 4 petentów, jaka to tajemnica. 
Ochrona danych osobowych jest za szeroko pojęta. Ja nie mam poczekalni to co na dworze maja stać. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- tajemnica jest dla pana, że nie będzie pan publicznie ujawniał informacji. że nie będzie pan 
upubliczniać nakazów. Mamy zbiór danych osobowych „Podatki lokalne” i mamy obowiązek je 
chronić, a wy te informacje musicie zachować dla siebie. 
 
Radny Marek Żelezik 
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- dlaczego nie ma sołtysa w Bugaju, bo nikt za taka prowizję nie chciał być. Za cały rok ponad 100 zł. 
proszę o najwyższy wskaźnik prowizji dla Bugaja. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- z Bugaja płaci tylko kilka osób do sołtysa a reszta płaci elektronicznie. 
Głosowanie. 
14 głosów „za”                            uchwała Nr V/20/2015 
 
Ad.8. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie oraz ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015 - 2020. 
- czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
14 głosów „za”                            uchwała Nr V/21/2015 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. Przekazał głos Pani M. Porębskiej. 
 
Pani Maria Porębska Z-ca Skarbnika 
- odczytała treść projektu uchwały. 
 
Głosowanie. 
14 głosów „za”                            uchwała Nr V/22/2015 
 
Ad.10. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- musimy zamówić sadzonki. Wniosek został złożony z wyłączeniem 10.000 na zalesienie. Proszę aby 
zostawić uchwałę z zapisem 10.000, aby zrealizować zalesienie. 
 
Głosowanie. 
14 głosów „za”                            uchwała Nr V/23/2015 
 
Ad.11. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Sędziszów do rady 
Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Jędrzejowskiej. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- policzyłam składkę roczną jest to maksymalnie 3.250 zł. 
 
Radny Jan Strzelec 
- znowu miesiące po uchwaleniu budżetu powstaje nowe ciało społeczne więc mamy się zrzucać. 
Trzeba wpłaci8ć do tej firmy. Przecież p. Chmaruk weźmie delegację. Żeby to wszystko szło zgodnie z 
prawem. Nowe zadanie. Chyba p. Chmaruk wyraził zgodę ze środków własnych. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
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- Lokalna Organizacja Turystyczna będzie to organizacja pozarządowa – jako element pozyskiwania 
środków unijnych. Z LGR zyskali 633.000 dofinansowania. Z LGD dofinansowanie na festiwale, 
odnowy miejscowości, remont kościołów. Jawi się kolejny podmiot który będzie pozyskiwał środki na 
rozwój turystyki  - jako gmina. Podmioty które funkcjonują na naszym terenie (motele) będą wpisane 
do biuletynu z prezentacją na terenie Polski i nie tylko. Dlaczego p. Chmaruk – skoro OSiR zajmuje się 
tym więc niech się w tym specjalizują. 
 
Głosowanie. 
11 głosów „za”                             
5 głosów „wstrzymało się”          uchwała Nr V/24/2015 
 
Ad.12. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sędziszów do rady 
nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S półka z o. o. 
 
Głosowanie. 
14 głosów „za”                            uchwała Nr V/25/2015 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- podziękowała za zaufanie. Poinformowała, że złoży sprawozdanie w miesiącu kwietniu. 
 
Ad.13. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- trzeba uzupełnić skład Kapituły Honorowej ds. nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
Skład jest 5 osobowy: Burmistrz, Przewodniczący Rady i 3 radnych. W poprzedniej kadencji rady byli 
to Panowie: Gliwiński Mariusz, Łazarski Stanisław, Mentel Marek – nie zostali wybrani do rady. 
Poprosił Państwa radnych o podanie propozycji 3 osób spośród składu rady. 
 
Propozycje: 

1. Radny Zbigniew Adamski – wyraził zgodę. 
2. Radny Marek Żelezik - wyraził zgodę. 
3. Radny Rafał Dębicki - wyraził zgodę. 

 
Głosowanie. 
14 głosów „za”          
 
Ad.14. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- sprawozdanie za rok 2014 z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego, w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Sędziszów. 
 
Pani Maria Porębska Z-ca Skarbnika 
- Państwo Radni zostali zapoznani ze sprawozdaniem na wspólnym spotkaniu. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- poprosił o pytania do sprawozdania. 
 
Radny Jarosław Jaworski 
- czyli nauczyciel czym więcej pracuje tym mniej zarabia. Do nauczycieli mianowanych dopłacamy  
45.000 zł, a do dyplomowanych 75.000 zł. nauczyciel wypracowuje swoją normę godzin i musi dostać 
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te pieniądze czy pracuje czy nie. Rodzice zgłaszają że jest bardzo mało zajęć wyrównawczych na które 
dzieci mogłyby chodzić m.in. z przedmiotów ścisłych, przyrodniczych i innych. Pod rozwagę dla 
dyrektorów szkół którzy może by cos takiego stworzyli. Nauczyciele pracują w nadgodzinach i dostają 
mniej pieniędzy. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- bardzo trudny temat. Sytuacja jest taka że w tym roku prawdopodobnie ponad 4.100 mln dołożymy 
znów do oświaty, zasady finansowania się zmieniły. My przyglądamy się i staramy się dokładać na 
różne formy dodatkowe, wszystko jest  przyznawane. Będziemy analizować żeby dobrze były 
wykorzystane. Jak się przyzna to na cały rok. Trzeba dać możliwości rozwojowe dzieciom. Każdy 
nauczyciel dostaje 4 – 5 godzin ponadwymiarowych to co z ludźmi 1 – 2 lata w zawodzie. Rok temu 
nie dokładaliśmy. Zwiększone dodatki za wychowawstwo 2-krotnie (z 80 na 200 zł). dodatki 
motywacyjne mamy jedne z najwyższych. Najłatwiej byłoby dać godziny ponadwymiarowe. Co z 
ludźmi jak 1 żywiciel rodziny co pracują 4 – 5 lat. 
 
Radny Jan Strzelec 
- wzrosły etaty nauczycieli dyplomowanych, czy z klucza dostają awans? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- tak, dostają po przepracowaniu ściśle określonej ilości lat. Bez przerwy są awanse. 
 
Radny Jan Strzelec 
- czy przedstawiamy sprawozdanie z nauczycieli jakich mamy do Ministerstwa. Przekształcenie szkół 
np. w Mstyczowie. Teraz z Jeżowa, Klimontowa wozimy dzieci do Sędziszowa. Trzeba było zrobić 
szkołę. Tarnawa ma 38 dzieci. Chcieliśmy zlikwidować SP Mstyczów. Jakie wynagrodzenia dostają 
nauczyciele w szkołach: Mstyczów,. Tarnawa, Krzcięcice. Czy są tam dyplomowani? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- mają tytuł ale nie dostają wynagrodzenia z Karty Nauczyciela. 
 
Radny Jan Strzelec 
- w tych trzech szkołach nie mają płacone, a my płacimy. Mało zrobione w tych trzech szkołach. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- według mnie to co było możliwe to zrobiliśmy – szkoły zostają i pracują. Występowaliśmy do 
dyrektorów żeby prowadzili ale się nie zgodzili. Co by było gdyby nikt nie chciał prowadzić szkół. 
 
Radny Jan Strzelec 
- chodzi o to że szkoła w Mstyczowie w każdej chwili stanie się Szkołą Publiczną. Ile zaoszczędzimy jak 
przekształcimy SP w Pawłowicach. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- tam nie dokładamy. Bo jak jest 20 uczniów w klasie to wystarcza subwencji, a w Sędziszowie klasa 
ok. 34 dzieci. Jakby nie zrobić tych ruchów tylko kolejne 2 mln zł trzeba dołożyć. Jak mówią media 
pełno ludzi do zwolnienia po likwidacji szkół. Mieliśmy nadzieję na zmiany systemu finansowania – 
subwencjonowania. W tej chwili w Trybunale jest Gmina Muszyna. Mamy 38% mniej na jednego 
ucznia. Przecież my też składaliśmy do Trybunału. Musimy do Muszyny zadzwonić. Gdybyśmy  2 / 2,5 
mln dodatkowo nie było by problemów. 
 
Radny Jarosław Jaworski 
- nie chodziło mi o to czy pieniądze sensowne czy nie. Chodzi o zajęcia wyrównawcze, chyba że dzieci 
nie chcą. Aby zobligować kierowników jednostek żeby stworzyć takie warunki z języków obcych. 
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Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- SP i Gimnazjum w Sędziszowie przy 3 – 4 lata realizowali projekty na zajęcia wyrównawcze to trzeba 
było prosić aby dzieci chodziły. 
 
Radny Dariusz Juszczyk 
- najchętniej dzieci chodzą na zajęcia dodatkowe w klasie 6 z wychowania fizycznego, zwiększono  
 1 godzinę. Tylko ze względu na egzaminy. Pozalekcyjnych zajęć jest bardzo dużo. Największe 
obłożenie jest ok. 13 / 14 dzieci wybierają zajęcia dla nich atrakcyjne. 
 
Ad.15. 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- przedstawiła sprawozdanie z wyborów do organów pomocniczych. Przedstawiła frekwencję 
uczestników na zebraniach do wyborów sołeckich i w mieście. Na 33 sołtysów mamy 16 kobiet i 17 
mężczyzn. W 17 sołectwach zgłoszono tylko jednego kandydata. Odczytała wykaz nowych sołtysów. 
W miejscowości Bugaj nie dokonano wyborów sołtysa i Rady Sołeckiej. Zebrane zostały wszystkie 
wnioski z sołectw i teraz będziemy analizować i realizować. Podziękowała sołtysom za zabezpieczenie 
miejsc na spotkania. Nie mieliśmy skarg o złym zawiadomieniu mieszkańców. 
- będzie przeprowadzony wywiad z p. Molenda do prasy. Pytali o nowych sołtysów. Frapowało ich że 
ojciec przekazał synowi. 
 
Sprawozdanie – w załączeniu do protokołu. 
 
Ad.16. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie i nieodpłatne 
przejęcie od PKP S. A. prawa użytkowania wieczystego nieruchomości. 
 
Głosowanie. 
14 głosów „za”                            uchwała Nr V/26/2015 
 
Ad.17. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- odczytał treść projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 
służebnością przesyłu. 
 
Głosowanie. 
14 głosów „za”                            uchwała Nr V/27/2015 
 
Ad.18. 
 
Złożono gratulacje nowo wybrany sołtysom. Podziękowano byłym za organizacyjne przygotowanie i 
życzenia dobrej współpracy na przyszłość. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego N. Jawora: 

1. trzeba wykonać robotę równiarką, 
2. wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych, 
3. wystąpić z ponownym wnioskiem do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego – być na 

miejscu wizji i przedkładać swoje argumenty. 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego M. Żelezika: 

1. już dyspozycje zostały wydane, 

http://prawomiejscowe.pl/institution/19370/legalact/1592/19370�
http://prawomiejscowe.pl/institution/19370/legalact/1592/19370�
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2.  na prywatnych terenach jest dół po bobrach – teren rzeki. Nie będziemy wjeżdżać na 
prywatny teren. To rolnik powinien wystąpić o odszkodowanie do RDOŚ w Kielcach. 
Przyśpieszymy to żeby sobie z ta plagą radzić. 

3. Trzeba to dokładnie rozpisać. 
4.  droga Marianów co roku zbierane. Może równiarką. Bardzo duży spływ wody z góry. 
5. wycinane i ciągle odrasta a nie wolno pryskać. 
6. od strony Nowej Wsi  krzaki, p. Krzosa już zgłaszała. Jak wreszcie ruszy firma FLUID to wycinki 

będzie robić, potrzebne im do biomasy, nas to nic nie będzie kosztować, będą to wykonywać 
nieodpłatnie. 

7. Odnośnie wniosków z prac Komisji  Rewizyjnej : 
- sprawa Pań Stachurka i Słoka – sprawa pracownicza, taka decyzja, 
- wniosek Skóra M. – z naszego rozeznania jest to teren ZDP, musimy się przyglądnąć, było 
konsultowane i wtedy nikt nie zgłaszał pretensji. Trzeba sprawdzić czy zasadne, 
- sprawa OSP Rynek – wady trzeba usunąć przed następną zimą. Były dyskusje ze strażakami, 
nie było problemu żeby tak robić.  
Hydranty podziemne są zalewane, zamarzają, wykonano tak jak zostało uzgodnione. Będzie 
spotkanie całej jednostki i przedyskutujemy.  
Oddymianie – nie mogło być usterkowane przez PSP, tam gdzie są kanały to jest oddymianie. 
Rozmawiałem z Komendantem PSP w Jędrzejowie. Ma być podłączenie wentylatora a nie 
kompleksowe oddymianie. Profesjonalne oddymianie kosztowałoby 20.000. musimy jeszcze 
przeanalizować co zrobić.  
Przy pracach przewiercili kabel i nie dopływu prądu – trzeba naprawić. 
Brak schodów lub drabiny. Takowe nie było projektowane i możemy na ten strych coś 
dorobić. 
Syrena wyżej – praktycznie to jest podwójnie. A abonament roczny na indywidualne 
powiadamianie strażaka. Zastanówcie się czy to indywidualne powiadamiane nie jest 
wystarczające, to może przeróbka nie będzie potrzebna. 
Dlaczego wybrano ofertę wyższą, a nie najniższą – bo w najniższej ofercie cały jeden dział nie 
był wyceniony. Wybrano tę która była prawidłowo przygotowana. Rada była informowana, o 
zmianach jakie musiały być wykonane. Wszystko przechodziło przez sesję. Proszę dotrzeć do 
każdego dokumentu. Proszę zwrócić się o przygotowanie kompletu dokumentacji – to ja 
przygotowujemy. 

 
Radny Zbigniew Adamski 
- chodzi o selektywne wywoływanie. Żeby w Jędrzejowie jak ktoś włączy w nocy nie budziło 
najmniejszych mieszkańców. Wybudować wyższą to się sprawdzi. Żeby to podnieść do góry. W 
Jędrzejowie włączają syrenę. 500 zł to nie są duże pieniądze. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- możemy wyrazić zgodę, damy 1.000 zł żeby podwyższyć. 
 
Radny Zbigniew Adamski 
- to tylko podwyższenie. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- jeśli macie takie możliwości wywoływania to PSP powinno korzystać. 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego J. Strzelca: 

1. Pojedziemy zobaczyć i wystąpimy do ZDP. Zgłaszane było wcześniej. Co nam wydaje się 
oczywiste, to są setki zadań w skali wszystkich gmin. Widocznie do tego nie dotarli. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego R. Dębickiego: 
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1. Przygotowujemy się aby nie tylko utwardzić ale i zrobić boksy. Tam gdzie zbiorowe 
zamieszkanie. Mamy 70.000.. Żeby na 4 po 1.100 L jako punkty selektywnej zbiórki odpadów. 
Żeby postawić pojemniki na plastiki to żeby tam było tyle miejsca. 

 
Radny Rafał Dębicki 
- dodać tam gdzie nie ma przy domkach jednorodzinnych. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- proszę ustalić miejsce ustawienia. 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego D. Juszczyka: 

1. Trzeba ustalić co z tymi własnościami, nie ma gdzie odprowadzić tej wody. Do ponownej 
analizy. 

 
Radny Dariusz Juszczyk 
- idzie woda z całego wiaduktu. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- zrobić spotkanie na miejscu i wtedy się zastanowić. 

2. Poprosimy ZDP aby pilnie naprawili. 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego J. Wiencka: 

1. Zwrócimy się do właścicieli aby oczyścili chodnik. 
2. Wzmocnić zakręt – trzeba się zastanowić jak i co można tam zrobić. Szkoda że nie zwrócono 

na to uwagi jak robili samy ul. 1000-lecia. Proszę się przypominać. 
3. Zgłosimy poprawy gwarancyjne asfaltu. 

 
Radny Zbigniew Adamski 
- na drodze od ul. Rajskiej w kierunku przyjazdu – ul. Klonowej chodzi o podcinkę wiśni, ciężko tam 
przejechać, stoją także samochody. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- trzeba przeprowadzić analizę gdzie umieścić ten znak. Może sugestia Policji.  
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Gładkiego: 

1. Bardzo zasadny wniosek, nie tylko na remont tej świetlicy. Będziemy się starać o środki na 
remonty, na nowe świetlice wiejskie tam gdzie ich nie ma. Dotacje pojawią się około końca 
2015r. chcąc zrobić to co planujemy pieniądze będą nam potrzebne. Te drogi które zrobiliśmy 
sypią się. Pozyskują: nasze 1.600 mln za 4.800 mln, to zapominamy o dojazdach do 
pojedynczych dróg. 

2. Zgłosimy do ZDP. 
3. Na razie tylko szlaka utwardzimy. 

 
Radny Zbigniew Gładki 
- nie ma w tej chwili szlaki, trzeba magazynować. 
 
Pan Jarosław Chmielarski – sołtys wsi Łowinia 
- tam już jest szlaka, ale samochód tonie. 
 
Pan Rafał Kasperek – sołtys wsi Pawłowice 
- tam są dwa domy. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- na pewno cos zrobimy 
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Pan Rafał Kasperek – sołtys wsi Pawłowice 
- tam są małe dzieci i nie można dojechać. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Gładkiego: 

4. Na pewno nie myśmy zdejmowali. Dowiemy się. 
 
Radny Zbigniew Gładki 
- poszedł ruch ciężki przez Łowinię, są koleiny i droga się niszczy. Czemu zdjęto znaki. Na ul. 
Jędrzejowskiej są takie znaki a tam czemu zdjęte. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- rozpoznamy i odpowiemy. 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Gładkiego: 

5. Zwrócimy się do kogo trzeba. Prośba o podanie wykazu. 
 
Radny Zbigniew Gładki 
- podamy wykaz. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Adamskiego: 

1. Zobaczymy i ustalimy czy to nasza właściwość czy ZDP. 
2. Wystąpimy do powiatu. 

My mamy w budżecie 100.000 ale powiat chce dołożyć do tego 50.000, a 50.000 nasza dokładka do 
drogi Krzelów – Czekaj, Aleksandrów – Piołunka planowany wniosek do schetynówki, Sędziszów 
łącznie do wiaduktu ze ślimakiem. Powiat za te 150.000: dokończy chodnik Pawłowice, kawałek 70m, 
Bąkowska – most, właściciel oddał działkę na powiat, ul. Jędrzejowska. Powiat w ramach swoich 
zadań ma wykonywać rowy.  
 
Radny Zbigniew Gładki 
- prosimy nie zapominać o skończeniu w Pawłowicach przez park. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Adamskiego: 

3. Naprawić chodnik Sportowa – Kościelna: możemy wykonywać. 
4. Przejeżdżają tamtego, jak coś bardzo dużego to zgłaszać. 
5. To jest na naszym terenie, będą wycięte. 
6. Musimy się zwrócić do kierownika Zol, natomiast kierownik  musi się zwrócić do ochrony 

zabytków. 
7. Są zeznania że to na prywatnej posesji. 
8. Zgłosić do powiatu i frezowanie. 

 
Pani Sekretarz – Ewa Kubas-Samociuk 
- rozmawiałam na temat zapadliska, zrobił się przełom i wyszła woda. Muszą wybrać i ułożyć nowe 
podłoże. 
 
Radny Zbigniew Adamski 
- latami jest zapadlisko koło Pawlusińskich. 
- znak 40 km/h był i zniknął. 
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Ad.19. 
 
Pan Tadeusz Wójcik 

1. Koło ośrodka zdrowia poprosiłem o TOI TOI dołączyć 2 – 3 szt. Mimo to że jest mi przykro i 
widzę jak stoi kolejka. Nie mówię i zapachu i sposobie. Gorąca prośba aby pomyśleć o 
prawdziwej toalecie – z prawdziwego zdarzenia. W wakacje to najgorętszy temat. Brakuje 
tego. 

2. Dziękuję za pomoc Wspólnocie Mieszkaniowej wyczyścić komórki na ul. Kościuszki, pięknie.  
Wyremontowana sala kinowa ale niewykorzystana. Aby uruchomić kino w 3D. Niech ono 
zarabia na siebie o ile to jest technicznie możliwe – to byłaby promocja. 

3. Możliwość przedłużenia chodnika od cmentarza do Wodzisławskiej. Serdeczna prośba, ja w 
imieniu mieszkańców, przyjaciół. 

4. Jak są imprezy okazyjne latem to jest wszystko z Puntem sprzedaży gastronomii. Żeby przez 
wakacje było cały czas coś z gastronomii i balony – przez całe wakacje. 

Bardzo dziękuje za możliwość wystąpienia. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- w imieniu własnym TOI TOI to podstawowy standard w Polsce, są też profesjonalne ale to kosztuje 
kilkadziesiąt tysięcy złotych. Może trzeba pomyśleć. 
- uruchomienie kina – na wymiar naszego Sędziszowa nie wiemy czy dojrzeliśmy do kina, widzów 
bardzo mało, byłoby to nieefektywne. 
- przedłużenie chodnika – to droga powiatowa, od kilku lat o to wnioskujemy. Myślę że w ciągu 
najbliższych lat będzie wykonany. Mam nadzieję że będzie to ze schetynówki na 2016r mamy głęboką 
nadzieję – takie są przyrzeczenia. 
- brak gastronomii – wiele osób zainteresowanych ale chcą sprzedawać piwo, ale to dylemat. 
Przeprowadzę rozmowę z dyrektorem  OSiR. W większości miejsc jest piwo myśl że da się to ogarnąć. 
Rozmawiałem z security daliby ochronę na bazę TKR, w szkole ZSO za niewielkie pieniądze. Musimy 
to przedyskutować. 
 
Pan Tadeusz Wójcik 
- dziękuję za taką nadzieję. Jednak bardzo proszę o przeanalizowanie, wiem że to pieniądze jednak 
kino w 3D by się przydało. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- na dziś to luksus. 
 
Radny Jan Wiencek 
- nie wiem na 100% ale TOI TOI lub WC na obiekcie jest tam gdzie jest ochrona, tam jest opłata.  
 
Pan Tadeusz Wójcik 
- uważam że w gestii gminy to jest i powinno być za darmo. Poprosił o odpowiedź na piśmie.  
 
Radny Zbigniew Gładki 
- Panie Burmistrzu dostałem od Pana Sołtysa mapę z wytyczona drogę po przewóz konstrukcji do 
farm wiatrowych, nie zaznaczony garaż do rozebrania, są działki budowlane. Żeby drogę 
alternatywną wyznaczyć od Trzcińca w kierunku Sędziszowa. Proszę o zajęcie stanowiska. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- w 2012r była uchwała zebrania wiejskiego wyrażająca zgodę na przemieszczenie kapliczki do remizy 
z pięknym urządzeniem nowego miejsca. Mamy podpisana umowę wyrażającą zgodę na wykonanie 
łuku tymczasowego. Zgłoszę firmie żeby przyjechała żebyśmy rozmawiali.  
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Radny Wiktor Tabor 
- rozpoczął się temat kontrowersyjny w związku z wiatrakami w miejscowościach Gniewięcin i Piła. 
Prosiłbym o spotkanie z przedstawicielami firmy, Burmistrzem, mieszkańcami – żeby się jasno 
wszyscy określili. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- oczywiście dopóki  nie będzie woli żeby dany teren wydzierżawić to nie będzie mowy. Jeżeli będzie 
wola, że ludzie zechcą i wystąpią do gminy to konsultacje z ludźmi. Jestem głęboko przekonany do 
korzyści, które by miała gmina, ludzie bez żadnej szkodliwości jaki rozwój gminy gdy te dwadzieścia 
kilka wiatraków mogłoby stanąć. Wszelkie korzyści gmina by miała. Nie będzie woli to trudno. Będzie 
tylko żal. Jesteśmy na etapie zmiany studium dot. Fotowoltajki (Krzelów), muszą być zachowane 
odległości. Musi być spotkanie i zachowany kompromis. 
 
Radny Zbigniew Adamski 
- w związku z drogą do Łowini – transport wiatraków. Zrobić drogą z Trzcińca na Sędziszów. Drogę na 
Łowinię zniszczą. Ludziom ta droga też będzie służyć nie tylko do transportu wiatraków. Bardzo 
skrótowa droga. 
 
Radny Zbigniew Gładki 
- chodzi o problem przejazdu. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- zgłaszałem żeby odstąpili ale nie ma odpowiedzi. 
 
Radny Jarosław Jaworski 
- był problem na Os. Dady bl. 18 mamy odpowiedź z Komendy Powiatowej Policji odnośnie parkingu. 
Poprosił Pana Komendanta Komisariatu w Sędziszowie o wypowiedź. 
 
Komendant KP w Sędziszowie Pan Dariusz Wiekiera 
- jest pismo p. Komendanta KPP w Jędrzejowie. Kiedy doszło do interwencji sam miałem wątpliwości 
czy dobrze nałożono mandat karny. Po analizie przepisów okazało się że to było prawidłowe. Przez 
właściciela terenu został ustawiony znak. Pewnego dnia zaparkowały samochody z innego bloku. 
Doszło do ukarania jednej osoby. Co do drugiego toczy się postępowanie.  Doszło do mnie że są 
wątpliwości czy Policja postąpiła słusznie. Znak normatywny i ustawiony zgodnie z przepisami i 
musimy go respektować zgodnie z przepisami.  
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- na sesji Rady Powiatu było podsumowanie pracy Komendy Policji . Zadałam pytanie 
przedstawicielowi Komendy, odpowiedź była inna – że nie powinno się interweniować. Czy było to 
zagrożenie dla ruchu? 
 
Komendant KP w Sędziszowie Pan Dariusz Wiekiera 
- może niezbyt precyzyjnie miał przedstawioną sytuację. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- każdy teraz będzie się grodził. My sami sobie robimy piekiełko. 
 
Radny Jan Strzelec 
- nie teraz ci co stawiali zadziałają. 
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Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- dużo szukałam interpretacji, to indy dualna sprawa wspólnoty. Sama wspólnota powinna 
egzekwować znak a nie Policja.  
 
Komendant KP w Sędziszowie Pan Dariusz Wiekiera 
- być może tamta interpretacja dotyczy terenu zamieszkałego. Tu jest strefa ruchu, osiedle. To nie 
Policja, to były rutynowe działania na wniosek mieszkańca.  
 
Radny Jan Strzelec 
- przeczytał zapisy Statutu Gminy odnośnie Komisji Rewizyjnej. Wypracowane wnioski są 
przedstawiane Radzie. Było mówione że zarzuca się im brak audytu, że go nim mają. Prosiliśmy 
dyrektora, nie spotkaliśmy się. Chcieliśmy wiedzieć o uprawnieniach pracowników, jakie posiadają. 
Nie udostępniono nam bo ochrona danych. One tylko mają audyt. Jest źle. Sprawy między ludzkie, 
niektórzy pracują, mają po dwa etaty. Daj po kromce ale każdemu. 1 mln zł dokładamy. Stworzyliśmy 
tam miejsca pracy, komuś wygoda bo pracują z rodzinami, a drugi nie ma prawa – pytam dlaczego. 
Jeżeli prywatna firma to pracy ile bądź. Ale tu. Nie chce łagodzenia tylko wyjaśnienia. Sędziszów to 
mała miejscowość, mały krąg.  
 
Pani Izabela Stachurka 
- my czujemy się pokrzywdzone całą sytuacją, nawet była premia. Nagle okazuje się że nie znamy 
środków czystości, że źle wykonujemy pracę. Okres próbny przeszłyśmy. Pani sąsiadka została 
przyjęta chociaż była na zwolnieniu. 
 
Pani Izabela Słoka 
- ta pani kazała nam tak robić. 
 
Pani Izabela Stachurka 
- zarzuca się że tylko my nie wiedziałyśmy jak robić. Bo ta pani jest sąsiadką. Opowiada na nas, skłóca 
całą załogę. Przepraszałyśmy dyrektora że podobno opowiadamy oszczerstwa na niego. Jest mi 
przykro że p. dyrektor się tak zachowuje. Tylko my mamy certyfikaty. 
 
Radny Marek Żelezik 
- Komisja jednoznacznie stwierdziła - pan dyrektor sugerował o wycofanie treści pisma. Na tym rola 
komisji się kończy. Pan Burmistrz jest przełożonym. Skoro się przyjmuje druga osobę a tą daje się na 
bruk. 
 
Pan Jarosław Chmielarski – Sołtys wsi Łowinia 
- Panie Burmistrzu dziwię się Panu, 25 elektrowni wiatrowych to będzie piękny krajobraz naszej 
gminy? Nie zna Pan raportu opracowanego przez PROEKO. Niech przeczyta Pan dobrze  raport jak 
wiatraki wkomponują się w turystykę gminy. Czyli wie Pan jak będą drogi zabezpieczone na czas 
budowy, czy wie Pan za czym głosował, powinien Pan wiedzieć. Wprowadza Pan Radę w błąd. 
„Należy również zaznaczyć że w przyszłości poszerzenie drogi powiatowej 0204T dz.522  ozn. DKG  
szer. 25 m zgodnie z zapisem Planu Zagospodarowania Przestrzennego” – zmiana dla części wsi. 
Powołał uchwały Rady Miejskiej. Po co zabezpieczać te drogi skoro sami uchwaliliście taką uchwałę. 
Jeśli by musiały powstać elektrownie wiatrowe to korzystajcie z tej drogi. 
- ile mogą rosnąć tarniny przy klinie 50 / 100 lat? 
 
Radny Zbigniew Gładki 
- rosną tarniny od bardzo dawna. 
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Pan Jarosław Chmielarski – Sołtys wsi Łowinia 
- wystąpiono o zezwolenie na usunięcie krzewów. Stwierdzono że przedmiotowe zakrzaczenia nie 
osiągnęły 10 lat. Jak dostał pan opracowanie dotyczące fermy wiatrowej. Jak mieszkańcy wiedzą jakie 
zagrożenia będą dla nich – str.179 odległości. 
 
Radny Jan Strzelec 
- jest Sejm do tej chwili nie podjął ustawy, a my się tu przeciągamy. Działajmy na jakichś zapisach. 
 
Pan Jarosław Chmielarski – Sołtys wsi Łowinia 
- proszę Radę o rozsądek, wy tu jesteście osobami decyzyjnymi. Wy powiedzcie – poczekajmy jak 
ustali ustawa – poczekajmy aż Sejm uchwali ustawę. Raz gmina turystyczna, a z drugiej strony 24 
wiatraki. Dać się żyć bez dochodu. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- Gmina Sędziszów przyjęła Pana otwarcie, a pan tu robi swoje. 
 
Pani Renata Pacholec – Przewodnicząca Zarządu Osiedla „Na Skarpie” 
- podziwiam za takie nauki, kłania się Bruksela, czym Pan przyjechał. Pan łapie dane tylko ich nie 
przetwarza. Wiadomości rangi światowej mnie nie interesują.  
 
Radny Rafał Dębicki 
- dostałem tę publikację. Jest to publikacja naukowa i są podsumowania pod rozdziałami, są 
przedstawione zagrożenia – takie same zagrożenia ma kolej i autostrady. Nie jest ona ukierunkowana 
że wiatraki sprawiają straszne zagrożenie. Drgania – nie jest szkodliwe dla organizmu ludzkiego. W 
publikacji str.65 podaje się 5 kroków uzyskiwania i kształtowania świadomości społecznej. To jest 
wszędzie rzecz pożądana i nieunikniona. W XIX wieku zakładano prąd, musimy przyzwyczaić się do 
postępu. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- trudno mi zabierać w tym temacie głos, żeby nie być o coś posądzonym. Najpierw ludzi wystraszyć 
potem bronić – znakomita rzecz. Jestem przekonany że w głębi inaczej myślisz. Ludzie twojego 
pokroju maja swoje podejście. Gdybyś czuł ekologię to byś sam że nie robił. Żeby był klimat, żeby 
człowiek przedsiębiorczy coś robił. Jedź zobacz jak krajobraz wygląda. To nie chodzi o gminę ale o 
tych co wydzierżawiają. Czemu Polak ciągle mądrzejszy po szkodzie a nie przed szkodą. Niemcy 
nadmiar energii będą przesyłać do Polski. Wtedy ludzie będą 10-krotnie więcej płacić. Nie pozwolimy 
żeby takie rozdrobnienie było przy budowie. Myślę docelowo że tam gdzie wiatraki tam będzie prąd 
tańszy, przesyłowego nie będziemy płacić. Nie strasz ludzi, miej swoje przekonania. Samorząd na tym 
polega, że jak gmina ma dobrze to mieszkańcy mają dobrze. Daj gminie się rozwijać. Bardzo łatwo 
nastraszyć, rozpalić nastroje. Współpracujcie z radnym dla dobra ludzi. 
 
Radny Jan Strzelec 
- dotyczy wniosku Komisji Rewizyjnej – zapisy Statutu, Zarządzenie Nr 28 z dnia 28.03.2014r – 
schemat firmy – dzisiaj powołaliśmy menadżera na zewnątrz, ale tam jest menadżer – ratownik 
sportu. Jak się nazywa menadżer w urzędzie. Czym jest dyrektor. Schemat według mnie jest nie w 
porządku. wniosek formalny aby przegłosować stanowisko Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- rozmawiałem z Panią Adwokat że Komisja Rewizyjna nie ma takiego prawa żeby Dyrektor OSiR 
respektował wnioski Komisji Rewizyjnej. 
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Radny Jan Strzelec 
- mieliśmy szkolenie – interpelacje składane do Burmistrza nie zobowiązują do niczego. Z czym 
przyszli radni na kampanię wyborczą. W powiecie w województwie  jest zarząd a Burmistrz 1 osoba. 
Mamy demokrację. Niektórzy pracują na 2 etatach. W prywatnej firmie może mieć ile chce. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- każdy mandat radnego jest wielką rzeczą, każdy ma zakres odpowiedzialności i obowiązków. 
Wszyscy kontrolują tylko Burmistrza. Nawet jak kogoś upoważnię to i tak odpowiadam. Szanujemy 
swoje odpowiedzialności. Menadżer sportu – trzeba nam jeszcze chociaż 1 ratownika zatrudnić. 
Namawiałem młodych ludzi ale nie chcą. Pan Kosiński jest ratownikiem ma wykształcenie, dodatkowo 
wspiera w różnych rzeczach. Odnośnie tych zatrudnień w 2011r te 5 osób które u nas maja i 
emerytury i pensje – zawiesiły emerytury i dalej pracują.   
 
Radny Jan Strzelec 
- Panie Burmistrzu chodzi o OSiR. Gdzie tam ktoś ma dwa etaty. Nie interesuje mnie Urząd Miejski. 
Chodzi o pismo – skargę. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- w 2006r świadczenie rehabilitacyjne przekształciło się w pracę. Ten pan nadal pracuje. Rozmawiał z 
nim dyrektor. Nie jest takie proste dyscyplinarnego zwolnienia szukać. Jeśli znacie dobre rozwiązanie 
to proszę. 
 
Radny Jan Strzelec 
- to co mówimy o bezrobociu, każdy myśli o sobie. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- nasze działania jako gminy, przedsiębiorcy się rozwijają u nas, jako Rada popieracie dopłaty do prac 
interwencyjnych i innych. Proszę zapytać w innych gminach jak jest. Tak jak potrafię tak będę robił. 
 
Radny Wiktor Tabor 
- co dalej z tymi dwoma paniami? 
 
Pan Jarosław Chmielarski – Sołtys wsi Łowinia 
- czy jest sporządzona notatka odnośnie figurki. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- wszystko sprawdzimy. 
 
Radny Zdzisław Konieczny 
- jest sołtys z Klimontówka, jest problem – z jednej strony Klimontów a z drugiej Klimontówek – jest 
problem jak kierować.  
 
Radny Jarosław Jaworski 
- w sprawie pisma ze Wspólnoty bloku Nr 18 Sady, proszę o odpowiedź w tej sprawie.  
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- proszę o spotkanie w tym temacie, może w poniedziałek. 
 
Radny Jarosław Jaworski 
- mamy projekt uchwały 3.500 postępowania komornicze, wiąże się z mieszkaniami kolejowymi , są 
miasta w których jest stworzony program oddłużania poprzez odpracowanie. W ZUK można byłoby to 
odpracować. Możnaby u nas stworzyć taki program. Może będą chętni którzy by odpracowali 



19 
 

zadłużenie. Może stworzyć warunki. Ludzie mogą uważać że i tak z nich nie ściągniemy. W ZUK prace 
by im znaleźli. Ilu interwencyjnych? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- 3 osoby. 
 
Radny Jarosław Jaworski 
- żeby stworzyć warunki do odpracowania. W gruncie rzeczy powinni ogłosić upadłość konsumencką. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
- bardzo wiele osób, nie wszyscy podjęło się spłacania, podpisywaliśmy porozumienie – spłacają po 
niewiele zaległości i odsetki + na bieżąco. Bo mają pewność że nie podejmiemy wobec nich egzekucji. 
Mamy taki obowiązek. 
 
Radny Jarosław Jaworski 
- że ci ludzie nie są chętni do pracy ale stwórzmy taką możliwość. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- to się może tylko dziać – to były umowy cywilno – prawne między najemcą a gminą.  
 
Radny Jarosław Jaworski 
- np. w gminie Cieszyn umowy np. na wykonanie zadania z określeniem wartości . 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- poza umową cywilno – prawną nie znam innej możliwości. 
 
Pan Jarosław Chmielarski – Sołtys wsi Łowinia 
- czy jest jakiś protokół do tej uchwały? 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas-Samociuk 
- proszę rozliczać starą Radę Sołecką i Sołtysa.  
 
Pan Jarosław Chmielarski – Sołtys wsi Łowinia 
- pytałem go parokrotnie. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
- zamykam V sesje Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
 
Protokołował:                                                                                          Przewodniczył: 
 
 
 
 
 
 
UWAGA: 
W protokole na str. 8 przy Ad.11 dotyczy głosowania do uchwały Nr V/24/2015, omyłkowo zapisano:  
5 głosów „wstrzymało się”, a winno być 3 głosów „wstrzymało się”. 
 


